



UNIVERSITY  
OF APPLIED SCIENCES  
UPPER AUSTRIA

Campus Steyr

# Save the Date Mehrwert:Landwirtschaft

14. Mai 2024

Agrarmanagement und -innovation

Agrarische Fachtagung zu Digitalisierung,  
Versorgungssicherheit & Innovation

Erleben Sie eine aufregende Veranstaltung zur Zukunft der Landwirtschaft. Die Digitalisierung hat die Landwirtschaft revolutioniert, dank technischer Innovationen und künstlicher Intelligenz. Neue Herausforderungen wie Versorgungssicherheit und nachhaltige Lebensmittelerzeugung stehen im Fokus.

Unser Programm bietet Impulsvorträge von Expert\*innen zu landwirtschaftlichen Zukunftsthemen, Vernetzung von Bildung, Wirtschaft und Politik sowie einen Ideenwettbewerb für Schüler\*innen zur nachhaltigen Produktion.

Seien Sie dabei, wenn wir die Zukunft der Landwirtschaft gestalten und Herausforderungen gemeinsam angehen.

Wir freuen uns auf euer kommen!

**Veranstalter:** Studiengang „Agrarmanagement und -innovationen“ am FH OÖ Campus Steyr

**Ort der Veranstaltung:** FH OÖ Campus Steyr, Wehrgrabengasse 1-3, 4400 Steyr

## Kontakt

FH-Prof. MMag. Dr. Michael Schmidthaler

Sekretariat: ami@fh-steyr.at

Tel.: +43 5 0804 33480

## Hinweis

Bitte behalten Sie unsere Website im Auge, da wir in Kürze weitere Informationen zu den Vortragenden und den genauen Inhalten der Fachtagung veröffentlichen werden. Wir freuen uns schon jetzt auf Ihre Teilnahme und einen bereichernden Austausch bei der Agrarischen Fachtagung – Mehrwert:Landwirtschaft.



Bring dich

→ weiter





UNIVERSITY  
OF APPLIED SCIENCES  
UPPER AUSTRIA

Steyr Campus

# Save the Date Mehrwert:Landwirtschaft

May 14, 2024

Agricultural Management and Innovations

## Agricultural Symposium on Digitalization, Security of Supply & Innovation

Experience an exciting event on the future of agriculture. Digitalization has revolutionized agriculture, thanks to technical innovations and artificial intelligence. New challenges such as security of supply and sustainable food production are in focus.

Our program offers keynote speeches by experts on agricultural topics of the future, networking between education, business and politics, and an ideas competition for students on sustainable production.

Join us as we shape the future of agriculture and tackle challenges together. We look forward to your coming!

**Organizer:** Study Program "Agricultural Management and Innovations" at FH OÖ Steyr Campus

**Location:** University of Applied Sciences Upper Austria, Steyr Campus, Wehrgrabengasse 1-3, 4400 Steyr

### Contact

FH-Prof. MMag. Dr. Michael Schmidthaler  
secretary's office: [ami@fh-steyr.at](mailto:ami@fh-steyr.at)  
Phone: +43 5 0804 33480

### Note

Please keep an eye on our website as we will publish more information about the speakers and the exact contents of the symposium soon. We are already looking forward to your participation and an enriching exchange at the Agricultural Symposium – Mehrwert:Landwirtschaft.



Aim

→ higher

